



DFM Accreditation

December 2023 Communication

Your overall Wellness is an essential component as a Resident **and** Faculty member. Please note that Wellness supports are readily available to you through the Faculty of Medicine. You can find additional information for Resident Wellness Services [here](#). For Faculty members, please click [here](#).

Furthermore, Dr. David Tobin is the Director of Wellness and Resident Mentorship and is readily available to meet with residents to discuss any concerns they might have in a completely confidential, non-judgemental, supportive environment. Residents can reach out to him by email at dtobin@uottawa.ca to schedule an appointment.

For all questions or concerns related to Accreditation please use this email: DFMAccreditation@uottawa.ca.

Agrément DMF

Communication décembre 2023

Votre bien-être général est un élément essentiel en tant que résident **et** membre du corps professoral. Veuillez noter que la Faculté de médecine met à votre disposition des services de santé et de bien-être. Vous trouverez des informations additionnelles sur les services de bien-être pour les résidents en cliquant [ici](#). Pour les membres de la faculté, veuillez cliquer [ici](#).

En outre, le Dr David Tobin, directeur du bien-être et du mentorat des résidents, est disponible pour rencontrer les résidents afin de discuter de leurs préoccupations dans un environnement totalement confidentiel, et sans jugement. Les résidents peuvent le contacter par courriel à l'adresse dtobin@uottawa.ca pour prendre rendez-vous.

Pour toute question ou clarification relative à l'agrément, veuillez utiliser ce courriel : DFMAccreditation@uottawa.ca.



We want to hear from you! Please scan the QR code to provide the Accreditation team with your feedback about the program.

Nous voulons vous entendre ! Veuillez balayer le code QR pour faire suivre votre rétroaction à propos du programme à l'équipe d'agrément.